



سياسة شركة العين للتوزيع لنظام الإدارة المتكاملة

AADC Integrated Management System (IMS) Policy Statement

Al Ain Distribution Company's policy is to distribute reliable and safe water and electricity for the community of Al Ain and the Eastern region of Abu Dhabi Emirate.

تقوم سياسة شركة العين للتوزيع على أساس توزيع الماء والكهرباء بطريقة موثوقة وأمنة للمقيمين بمدينة العين والمنطقة الشرقية من إمارة أبو ظبي.

AADC is committed to:

- Take all measurements to continually improve the quality of the services to insure that the water and electricity provided are reliable, and safe for all community members with no adverse environmental impact to meet all legislative commitments.
- Establish Quality, Occupational Health & Safety, Asset Management and Environmental Management System Objectives at relevant levels and function within the organization, and periodically evaluate performance against established objectives.
- Provide a framework for setting objectives and principles to efficiently manage our asset portfolio and asset management system (AMS), and produce asset management strategies, objectives, performance targets and plans consistent with AADCs strategic plan and business priorities; including Asset Management practices and decisions that are driven by the needs of community & stakeholders, as well as ensure the asset management system is integrate with and compliment other relevant AADC management systems for Asset Management.
- Prevent injuries and ill health of the employees, contractors and public at large. Prevent environmental pollutants caused by company's services and operations by reducing emissions, effluents/discharges and waste. Furthermore to improve the efficient use of natural resources and energy.
- Implement an integrated Management System (Quality Management System, Occupational Health and Safety Management System, Asset Management System and Environmental Management System). Systematic audit work practices are used to identify potential HSE hazards with the commitment of preventing injury and sickness.
- Compliance to all statutory and regulatory requirements applicable to AADC activities.

This policy has an equal status with the primary business objectives to contribute to the overall efficiency and success of the company. And it will be Communicated and made available for interested parties.

تلتزم شركة العين للتوزيع بالآتي:

- اتخاذ كافة الإجراءات للاستمرار في تحسين جودة الخدمات المقدمة لضمان إمداد الماء والكهرباء بطريقة موثوقة، وأمنة لكافة فئات المجتمع دون أي تأثير سلبي على البيئة تماشياً مع التشريعات المعمول بها.
- تحديد أهداف الجودة، وأهداف الصحة والسلامة المهنية، وأهداف نظام إدارة الأصول والأهداف البيئية على المستويات الوظيفية ذات الصلة داخل المنظمة، وتقييم الأداء بشكل دوري للأهداف المحددة.
- توفير إطار عمل فعال لوضع مبادئ وأهداف لنظام إدارة مجموعة الأصول بالشركة والأنظمة التابعة لها، ووضع استراتيجيات وأهداف ومؤشرات أداء وخطط لإدارة الأصول تتماشى مع الخطة الاستراتيجية الخاصة بشركة العين للتوزيع وأولويات عملها، تتضمن ممارسات وقرارات خاصة بإدارة الأصول بحيث تكون منبثقة عن حاجات المجتمع والشركاء، بالإضافة إلى ضمان تكامل نظام إدارة الأصول مع الأنظمة الأخرى ذات العلاقة بإدارة الأصول.
- الوقاية من الإصابات والأمراض المهنية للموظفين والمقاولين والمجتمع بوجه عام، والوقاية من الملوثات البيئية التي تنتج عن الخدمات والعمليات التشغيلية التي تقوم بها الشركة وذلك بتقليل الانبعاثات والنفايات السائلة والمخلفات، وتحسين كفاءة استخدام الموارد الطبيعية والطاقة.
- تنفيذ سياسة نظام الإدارة المتكاملة (نظام إدارة الجودة، نظام إدارة السلامة والصحة المهنية، نظام إدارة الأصول ونظام إدارة البيئة) من خلال عمليات التدقيق المنهجي لتحديد المخاطر المحتملة، مع التعهد بمنع الحوادث والأمراض المهنية.
- الامتثال لجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية المطبقة على أنشطة شركة العين للتوزيع.

هذه السياسة لها مكانة متساوية مع الأهداف الرئيسية للمساهمة في الكفاءة الشاملة للشركة ونجاحها. وسيتم نشر هذه السياسة لكافة الجهات المعنية.

سوف تتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري وتعديلها عند الطلب

This policy is to be regularly reviewed and updated when it's required

Managing Director

